
PROTOKÓŁ nr LXII/2023
z LXII Sesji Rady Gminy Grunwald 

z dnia 31 maja  2023 r.
Początek obrad godz. 15 0 0

Zakończenie obrad godz. 16 1 2

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska.
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1)
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Adam Szczepkowski - Wójt Gminy Grunwald,
2. Pani Magdalena Makowska- Główna Księgowa,
3. Pan Jan Sokołowski- Sekretarz Gminy,
4. Pani Beata Pepel – Pełnomocnik Wójta ds.  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Programu Przeciwdziałania  Narkomanii .

Podjęto uchwały od nr 473 do nr 477

Ad. pkt. 1. Otwarcie LXII  Sesji Rady Gminy.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  przywitała  przybyłych  gości  oraz
poinformowała,  że  obrady  są  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz
i  dźwięk  oraz  dokonała  otwarcia  LXII  sesji  Rady  Gminy,  po  czym  na  podstawie  l isty
obecności stwierdziła kworum, przy którym można obradować i  podejmować prawomocne
uchwały Rady Gminy.  
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad na LXII  Sesję Rady Gminy.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  porządek  przesłany  był  radnym  na
skrzynki  posiedzenia.pl  oraz  opublikowany  w  BIP Grunwald  (zał .  2).  Poprosiła  radnych
o składanie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

Wpłynął wniosek o dodanie do porządku obrad projektów uchwał:  

1.   w  sprawie   przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt  na terenie Gminy Grunwald w 2023 roku.

2.  w sprawie  ustalenia  opłat  za  pobyt  dzieci  w Żłobku  Gminnym w Stębarku  oraz
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

3.  w  sprawie  ustalenia  zasad  i  kryteriów  obowiązujących  na  drugim  etapie
postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli ,  oddziałów
przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  i  klas  I  szkół  podstawowych,  dla
których Gmina Grunwald jest  organem prowadzącym.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazil i  zgodę na dodanie ww. punktów
do porządku obrad. 

4.  Wniosek  o  przesunięcie  punktu  10.  Ocena  real izacj i  i  wydatkowania  środków
w  ramach  Gminnego  Programu  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Programu Przeciwdziałania  Narkomanii  jako punkt  4  a  kolejne przesunąć.
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wyrazil i  zgodę na przeniesienie ww.
punktu porządku obrad. 

Radni więcej uwag nie zgłosili. 
Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr LXI/2023 z  Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 27.04.2023 r. 
4. Ocena realizacji i wydatkowania środków w ramach Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii.
5. Sprawozdanie Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Biblioteki Gminnej w Gierzwałdzie. 
7. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Gminnego Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie 

oraz działalność świetlic wiejskich. 
8. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Grunwaldzkiego Centrum Sportu Rekreacji

i Turystyki.
9. Sprawozdanie z działalności GOPS za 2022 rok oraz plan pracy  na rok 2023.
10. Ocena zasobów pomocy społecznej- GOPS Grunwald.
11. Funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami na terenie gminy Grunwald.
12. Podjęcie uchwał przez Radę Gminy: 

12.1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2023-2034.
12.2. w sprawie zmian w  budżecie Gminy Grunwald na 2023 r.
12.3. w  sprawie   przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  
oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Grunwald
w 2023 roku.
12.4.  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  pobyt  dzieci  w  Żłobku  Gminnym
w Stębarku oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.
12.5. w sprawie ustalenia  zasad i  kryteriów obowiązujących na drugim etapie
postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkoli ,  oddziałów  
przedszkolnych w szkołach podstawowych i  klas  I  szkół  podstawowych,  dla
których Gmina Grunwald jest  organem prowadzącym. 

13.  Interpelacje i zapytania radnych.
14. Wolne wnioski i informacje.
15.  Zamknięcie  sesj i .

Wyniki  imienne:  

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam nieobecny

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz nieobecny
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10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt. 3.           Przyjęcie  protokołu  nr  LXI/2023  z   Sesji  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia        
z       dnia 27.04.2023 r.    
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  protokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl .  Proponuję
przyjąć  protokół  nr  LXI/2023  z  Sesji  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia  27.04.2023  roku  bez
odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam nieobecny

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz nieobecny

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół LXI/2023 z dnia 27.04.2023 roku bez
odczytywania.

Radni uwag nie zgłosili.
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Ad.  pkt.  4      .  Ocena  realizacji  i  wydatkowania  środków  w  ramach  Gminnego  Programu  
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii.
Pani Beata Pepel – Pełnomocnik Wójta ds Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu
Przeciwdziałania Narkomanii –  przedstawiła się oraz poinformowała, że funkcję pełni od 01-01-2023 r.
Sprawozdanie, które przekazała radnym zostało sporządzone na podstawie dokumentacji (zał .  nr 3).
Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.  5      . Sprawozdanie Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski- sprawozdanie międzysesyjne Wójta Gminy Grunwald 
w okresie od 27-04-2023 r. do 31-05-2023 r.
 . Rozbudowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Stębark - etap II oraz budowa sieci wodociągowej w 
miejscowości Kiersztanowo.

Trwają roboty ziemne i montażowe związane z realizacją inwestycji – budową sieci wodociągowej w
miejscowości Kiersztanowo. Zakończenie prac nastąpi w czerwcu 2023 r.  Wybrany wykonawca robót
związanych  z  „Rozbudową  kanalizacji  sanitarnej  w  miejscowości  Stębark  etap  II”,  przystąpił  do
organizacji placu budowy i zwózki materiałów budowlanych. Inwestycja jest finansowana w 100 % .
Planowany termin zakończenia - czerwiec 2024 r. 

2. Kolejne planowane inwestycje – trwają procedury przetargowe oraz prace związane do podpisania umowy
z wykonawcą:   
1)  Budowa sieci wodociągowej do miejscowości Lipowa Góra, 

2) Budowa sali gimnastycznej z łącznikiem i zapleczem socjalnym przy Szkole Podstawowej w Szcze-
pankowie.

3) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Domkowo, Rychnowo, Kitnowo,  Dylewo.

4) Modernizacja infrastruktury kulturalnej i społecznej w miejscowości Mielno w Gminie Grunwald –
etap I.

5) Przebudowa, rozbudowa i modernizacja oczyszczalni ścieków w Gierzwałdzie – Etap I część mecha-
niczna.

3. Przebudowa i modernizacja drogi gminnej dojazdowej do gruntów rolnych w Łodwigowie.
Inwestycja  uzyskała  dofinansowanie  w  postaci  dotacji  w  wysokości  150 000,00  zł  na
przebudowę/modernizację  drogi  gminnej  dojazdowej  do  gruntów  rolnych,  ze  środków  
z budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego, pochodzących z tytułu wyłączenia gruntów rolnych i
produkcji rolniczej. 

4. Organizacje Pożytku Publicznego:
1.  Dnia  5  maja  2023  roku  został  ogłoszony  nabór  do  Komisji  Konkursowej  w  celu  
zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert. 
2. Dnia 12 maja 2023 roku opublikowano ogłoszenia w sprawie rozstrzygnięcia otwartych  
konkursów ofert (sporty motorowe – enduro, kickboxing, tenis stołowy) wraz z podaniem  
wysokości dotacji przyznanych dla poszczególnych organizacji pozarządowych  –  ogłoszenia  
Wójta Gminy Grunwald z dnia 11.05.2023 r.
3. Dnia 22 maja 2023 roku powołano Komisję Konkursową w celu zaopiniowania ofert złożonych w
otwartym konkursie ofert.
4. Dnia 24 maja 2023 roku – obradowała Komisja  Konkursowa, która dokonała oceny złożonej  
oferty – sekcja piłka nożna. Dnia 25 maja 2023 roku opublikowano ogłoszenie dotyczące  
rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert wraz z podaniem kwoty dofinansowania. W dniu 31 
maja 2023 r. podpisano umowę na realizację zadania.

5. Oświata
W czasie między sesjami Rady Gminy Grunwald szkoły, dla których organem prowadzącym jest

gmina Grunwald skupiły swoje działania na pracach zaplanowanych na II półrocze.   W okresie między
sesjami Rady Gminy Grunwald  podjęto poniższe, dodatkowe  działania:
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Udział w konkursach, przeglądach i zawodach:
a) Konkursy szkolne: 

W szkołach organizowane są konkursy wiedzy i artystyczne, m.in. konkurs ortograficzny, Rok
2023 Rokiem Mikołaja Kopernika – szkolne quizy, konkursy,

b) Konkursy gminne: Uczniowie wszystkich szkół uczestniczyli w gminnym konkursie z języka
angielskiego zorganizowanym przez SP Gierzwałd - I miejsca zajęła uczennica klasy VII SP
Frygnowo.  Uczniowie  wszystkich  szkół  uczestniczyli  w  gminnym  konkursie  recytatorskim.
Zorganizowano  konkurs  plastyczny  przez  Szkołę  Podstawową  im.  Mikołaja  Kopernika  w
Gierzwałdzie.

c) Uczniowie ze szkół  w Stębarku,  Szczepankowie i  Gierzwałdzie brali  udział    w II  Biegach
Grunwaldzkich pamięci Wacława Wasieli - uczniowie z Gierzwałdu  i Szczepankowie stawali na
podium. Gmina Grunwald była współorganizatorem imprezy. W biegach brało udział około 500
sportowców ze szkół podstawowych  i średnich naszego regionu.

d) Uczniowie SP Gierzwałd uczestniczyli w Powiatowym Etapie Turnieju BRD w którym zajęli III
miejsce. Gmina Grunwald była współorganizatorem turnieju powiatowego.

Działania szkół związane z tradycjami i uroczystości szkolne:
Szkoły organizowały uroczyste apele związane z obchodami Rocznicy Konstytucji  3 Maja. Na przełomie
maja  i  czerwca  szkoły  organizują  działania  związane  z  obchodami  Dni  Rodziny.  Wszystkie  szkoły
organizują wycieczki krajoznawczo - turystyczne dla uczniów. Uczniowie klas VIII wszystkich szkół przez
trzy dni pisali egzamin ósmoklasisty.  We wszystkich szkołach egzamin przebiegł zgodnie z procedurami. W
szkołach nie było obserwatorów zewnętrznych. Wyniki będą ogłoszone na początku lipca. Dyrektorzy szkół
organizują spotkania z rodzicami w sprawie propozycji  ocen z przedmiotów i  zachowania,  w tym ocen
niedostatecznych, na koniec roku szkolnego. Trwają przygotowania dotyczące przeprowadzenia konkursu na
stanowisko  Dyrektora  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w  Mielnie.  Do  29  maja  2023  r.  Wójt  Gminy
Grunwald  zatwierdził  Arkusze  Organizacji  Szkół  na  rok  szkolny  2023/2024.  W celu  zapewnienia  etatu
nauczycielom, dla  których zabrakło godzin dydaktycznych w szkole  macierzystej,  Wójt  Gminy wskazał
szkoły,  w których będą uzupełniali  etaty.  Złożono wnioski  w celu pozyskania funduszy na doposażenie
szkolnych stołówek w ramach programu ,,Posiłek w domu i w szkole”- dotyczy SP Stębark i SP Gierzwałd-
wkład  własny  po  20 000  zł.  Złożono  wniosek  na  doposażenie  SP w  Gierzwałdzie  w  ramach  rezerwy
budżetowej  ME  i  N-  celem  pozyskanie  środków  na  salę  do  integracji  sensorycznej,  przeznaczonej
szczególnie dla dzieci ze spektrum autyzmu - wnioskowana kwota 128 000,00 zł. Prowadzone są działania
dotyczące  akredytacji  Gminy  Grunwald,  wszystkich  szkół  do  projektu  Erasmus  +,  dotyczy  wyjazdów
uczniów i nauczycieli do szkół na terenie UE. Wyjazdy uczniów na turnieje, zawody i konkursy, gminne i
powiatowe, zorganizowane zostały przez organ prowadzący.

6. Ochrona środowiska

1. Przygotowano projekt decyzji dot. przeniesienia decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach  
dot. przedsięwzięcia: „Budowa farmy fotowoltaicznej zlokalizowanej w części dz. nr 4/2 w obrębie  
Kiersztanówko”. 

2.  Wydano  decyzję  o  środowiskowych  uwarunkowaniach  na  realizację  przedsięwzięcia  
polegającego na:  „Budowie instalacji  fotowoltaicznej  o  mocy do 25 MW wraz z  infrastrukturą 
towarzysząca, na działkach ewidencyjnych nr 7/1, 11/1, 12/1 12/2 obręb Marcinkowo” oraz
„Budowa elektrowni  fotowoltaicznej  „MIELNO” o łącznej  mocy do 1,0 MW wraz z  niezbędną  
infrastrukturą techniczną”. 

3.  Wszczęto  postępowanie  administracyjne  w  sprawie  wydania  decyzji  o  środowiskowych  
uwarunkowaniach  dla  przedsięwzięcia  polegającego  na:  „Budowie  farmy  fotowoltaicznej  o  
mocy  do  13  MW wraz  z  niezbędną  infrastrukturą  techniczną  na  działce  o  nr  ew.  84/2  obręb  
Stębark” również przedsięwzięcia polegającego na: „Budowie farmy fotowoltaicznej o mocy do 6
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MW  wraz  z  niezbędną  infrastrukturą  techniczną  na  działkach”  oraz przedsięwzięcia  
polegającego na: „Elektrowni Fotowoltaicznej Korsztyn II o maksymalnej mocy przyłączeniowej  
57MW wraz z infrastrukturą towarzyszącą oraz urządzeniami do wytwarzania  energii  
elektrycznej”, realizowanego na działkach nr 3/3 i 3/17 położonych w obrębie Korsztyn.

4. Wydano decyzję w sprawie przeniesienia na rzecz innego podmiotu decyzji o środowiskowych  
uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia „Przetwarzanie odpadów w istniejącej  instalacji  –  
Gorzelni Rolniczej Rostkowski Zbigniew, Rostkowska Alina”.

7. Prace Referatu Gospodarki Komunalnej:
1. Położono płytki na schodach zewnętrznych w Szkole Podstawowej w Szczepankowie.
2. Pocięto rębakiem gałęzie z drogi gruntowej z Gierzwałdu do agroturystyki.
3. Zebrano śmieci w całej gminie (plaża, przystanki).
4. Udrożniono kanalizację i przepompownię na oczyszczalni ścieków w Gierzwałdzie.
5. Udrożniono kanalizację w miejscowości Zybułtowo, Mielno i Gierzwałd – WUKO.
6. Wyczyszczono odstojniki i przepompownie ścieków w gminie.
7. Wykoszono  trawę  na  wszystkich  hydroforniach  i  oczyszczalniach  ścieków

usunięto awarię na sieci wodnej w Dylewie.
8. Usunięto awarię na sieci wodnej w Kiersztanowie.
9. Usunięto z poletek filtracyjnych i zbiornika gruntowego nagromadzony osad.
10. Usunięto awarię na sieci wodnej w gospodarstwie Dylewo.
11. Wyrównano i zwałowano drogę gruntową w Domkowie.
12. Usunięto awarię na sieci wodnej w hydroforni Rychnowska Wola.
13. Pocięto gałęzie rębakiem w Mielnie.
14. Skoszono trawę na placu zabaw w Grunwaldzie , Rychnowie, Tymawie i Rychnowskiej Woli.
15. Wyremontowano most w Rychnowskiej Woli - rzeka Drwęca.
16. Zamontowano zawór i zasuwę na sieci wodnej Grunwald- Łodwigowo.
17. Usunięto awarię na sieci wodnej w Grunwaldzie na odcinku od studni do hydroforni.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad.  pkt.  6      .  Sprawozdanie  za  2022  rok  oraz  plan  pracy  na  rok  2023  Biblioteki  Gminnej  w  
Gierzwałdzie. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa Bawolska-  poinformowała,  że  sprawozdanie
zostało  przesłane  radnym na  apl ikację  posiedzenia .pl ,  nieste ty  nie  było  okazj i  spotkać
się  z  pracownikiem (zał .  nr 4).
Radni uwag nie zgłosil i .  

Ad.  pkt.  7      .   Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Gminnego Ośrodka Kultury w  
Gierzwałdzie oraz działalność świetlic wiejskich. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa Bawolska-  poinformowała,  że  sprawozdanie
zostało  przesłane  radnym  na  apl ikację  posiedzenia .pl ,  nieste ty  nie  było  możl iwości
spotkać s ię  z  pracownikiem, tak jak oczekiwal i  radni  (zał .  nr 5).
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  poinformował,  że  w  sprawie  tych
dwóch punktów,  to  nie  jest  tak,  że  radni  nie  mieli  okazji  spotkać  się  z  przedstawicielem
GOK  i  Biblioteki,  gdyż  na  marcową  sesje  byli  przygotowani  na  przedstawienie
sprawozdań  z  prezentacją  multimedialną  dla  wszystkich  mieszkańców.  Rada  Gminy
punkty te usunęła z porządku obrad. 
Radna-  Pani  Ewa  Ziejewska-  jak  to  rozumieć,  że  to  zemsta,  bo  nie  przyjęliśmy  to  nie
mogą przyjść w innym terminie.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  to  nie  była  zemsta  tylko
sprostowanie na słowa przewodniczącej,  że nie było możliwości.  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  sprawozdanie  najpierw  przedstawiane  jest  na
komisji  a  nie  było  nikogo,  ani  informacji .  Na  sesji  nikogo  nie  widziałam  w  marcu,  bo
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gdyby ktoś się pojawił  to rada nie odmówiła wysłuchania sprawozdania.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  przypomniała ,  że  na  komisj i
ustalono,  że  przesuwamy. 
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  tak  ustalono,  że  na  kolejne  posiedzenie,  bo  nie
było  nikogo,  kto  przedstawiłby  sprawozdania  na  komisji ,  ale  gdyby  na  sesje  zjawiłby
się przedstawiciel  to ten punkt by pozostał  i  wysłuchano by sprawozdania.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk- radna Kamińska ma rację,  to jest  moja uwaga. 
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski - nie ma racji ,  to jest  moja uwaga. 
Radni więcej  uwag nie zgłosil i .

Ad.  pkt.  8      .    Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Grunwaldzkiego Centrum  
Sportu Rekreacji i Turystyki.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  w  tym  temacie  jak  tak  samo  jak
z poprzednimi (zał .  nr 6).
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt.  9      .   Sprawozdanie z działalności GOPS za 2022 rok oraz plan pracy  na rok 2023.   
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  informacje  zostały  radnym
przedstawione na posiedzeniu komisj i  przez Panią  Kierownik GOPS (zał .  nr 7).
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Ad. pkt.  10      .   Ocena zasobów pomocy społecznej- GOPS Grunwald.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  informacje  zostały  radnym
przedstawione na posiedzeniu komisj i  przez Panią  Kierownik GOPS  (zał .  nr 8).
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

Ad. pkt.  11      . Funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami na terenie gminy Grunwald.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  informacje  zostały  radnym
przedstawione na posiedzeniu komisj i   (zał .  nr 9).
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał ,  i le  gmina  zalega  Związkowi  Gmin  Czyste
Środowisko za wywóz nieczystości  stałych.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  n ie  jestem  w  chwili  obecnej
odpowiedzieć,  należy sprawdzić w księgowości.  
Radny-  Pan Henryk Kacprzyk-  to,  może ja  odpowiem,  zalega ok 85 600 zł  i  rozłożone
jest  na  raty,  które  w  czerwcu  mają  być  płatne.  Nie  ma  możliwości,  żeby  będąca  na  tej
sali  główna księgowa i  wójt  nie znali  tej  sumy. 
Radni więcej  uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.  12      . Podjęcie uchwał przez Radę Gminy:  

12.1.   w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2023-2034.  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  ok  godziny  13
radni otrzymali  poprawiony projekt uchwał finansowych. 
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  poinformowała,  że  dziś  zmieniono
jeszcze  projekt  uchwały,  gdyż  zmieniła  się,  zwiększyła  kwota  planu  dochodów
i  wydatków  o  173  955,  81  zł  w  związku  ze  wpływem  środków  na  konto  na  realizację
projektu  Gmina  Grunwald  dla  seniorów  usługi  społeczne  świadczone  w  środowisku
lokalnym. 
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  czyli  to  nie  będzie  wsparcie  dla
klubu i  domu seniora,  tylko oddzielny projekt.
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska-  tak.
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę(zał  .nr 10).
Radni uwag nie zgłosil i .  
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głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2023-2034;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ

3 Kamińska Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

4 Królikowski Adam WSTRZYMAŁ SIĘ

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto  uchwałę  nr  LXII/473/2023  z  dnia  31  maja  2023  r.  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2023-2034. 
Radni uwag nie zgłosil i .

12.2.   w sprawie zmiany  budżetu Gminy Grunwald na 2023 r.   

Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę(zał .  nr 11).

głosowanie w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2023 r. ;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA
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2 Kacprzyk Henryk WSTRZYMAŁ SIĘ

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto uchwałę nr  LXII  /474/2023 z  dnia 31 maja   2023 r.  w sprawie  zmian w budżecie
Gminy Grunwald na 2023 r.
Radni uwag nie zgłosil i .  

12.3.    w  sprawie   przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi   oraz  
zapobiegania bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Grunwald w 2023 roku.          
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę  (zał .  nr 12).

głosowanie w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Grunwald w 2023 roku.

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA
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7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .
Podjęto  uchwałę  nr  LXII  /475/2023  z  dnia  31  maja   2023  r.  w  sprawie  w  sprawie
przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności  zwierząt  na terenie  Gminy Grunwald w 2023 roku.  
Radni uwag nie zgłosil i .  

12.4.     w  sprawie  ustalenia  opłat  za  pobyt  dzieci  w  Żłobku  Gminnym      
w Stębarku oraz maksymalnej  wysokości  opłaty za wyżywienie .
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał .  nr 13).

głosowanie w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci w Żłobku Gminnym w Stębarku oraz maksymalnej 
wysokości opłaty za wyżywienie.

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny
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11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosil i .
Podjęto uchwałę nr LXII/476/2023 z  dnia 31 maja  2023 r.  w sprawie  ustalenia  opłat  za
pobyt  dzieci  w  Żłobku  Gminnym  w  Stębarku  oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za
wyżywienie .

12.5.        w  sprawie  ustalenia  zasad  i  kryteriów  obowiązujących  na  drugim  etapie  
postępowania  rekrutacyjnego  do  publicznych  przedszkol i ,  oddziałów
przedszkolnych  w szkołach  podstawowych i  klas  I  szkół  podstawowych,  dla  których
Gmina Grunwald jest  organem prowadzącym.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał .  nr 14).
Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie ustalenia zasad i kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i klas I szkół podstawowych, dla których Gmina Grunwald jest organem 
prowadzącym

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy nieobecny

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA
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13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Radni uwag nie zgłosili.
Podjęto  uchwałę  nr  LXII/477/2023  z  dnia  31  maja   2023  r.  w  sprawie  ustalenia  zasad  i
kryteriów  obowiązujących  na  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  do
publ icznych  przedszkol i ,  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  i  k las  I
szkół  podstawowych,  dla k tórych Gmina Grunwald jest  organem prowadzącym.

Ad. pkt. 13  .   Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  kiedy  otrzymam  odpowiedź  na  interpelację  złożoną  w
tygodniach temu.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  przepraszam,  że  nie  otrzymał  Pan
odpowiedzi,  postaram się,  żeby  w  najbliższym czasie  otrzymał  Pan  odpowiedź,   ale  nie
było mnie  w urzędzie i  myślałem, że odpowiedź został  już udzielona. 
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt. 14. Wolne wnioski i informacje.

Radny- Pan Henryk Kacprzyk- poinformował,  że otrzymał od przewodniczącej decyzję
SKO  nr  Rep  1463/PO/22  w  sprawie  opłaty  podwyższonej  za  wydobycie  w  latach  2014-
2017 bez wymagalnej  zgody prawem koncesji ,  kopaliny piasku z  dnia  05-12-2022 r.  (zał
nr  15)   oraz odczytał  fragmenty.   Stwierdził ,  że  dziwi  się,  że  przy omawiano budżetu na
rok  2023decyzja  ta  została  utajniona.  Radca  prawny  powinien  zweryfikować  swoje
zdanie  na  ten  temat,  bo  zweryfikowało  to  SKO,  które  jednoznacznie  określi ła,  że  gmina
bezwzględnie  powinna  decyzję  Prezesa  Wyższego  Urzędu  Górniczego  była  ostateczna  i
nie  trzeba  było  wysyłać  pism  od  nas,  co  trwa  już  cztery  lata.  Wójt  nie  ma  prawa
podważać  decyzji  Dyrektora  Górniczego a  to  się  stało,  czyli  dobrodzieja,  który  naliczył
4  600  000  zł  wójt  weryfikuje  i  podważa  jego  decyzje,  w  czyim  interesie  działa  wójt?
Każde  zdanie,  które  jest  w  tej  decyzji  jest  obciążające,  nie  chce  słuchać  wyjaśnień
wójta tylko zbadać sprawę przez komisję Rewizyjną.  
Złożył  wniosek  formalny   o  zbadanie  sprawy  opłaty  podwyższonej  za  wydobycie  w
latach  2014-2017  bez  wymagalnej  zgody  prawem  koncesji ,  kopaliny  piasku   przez
Komisje  Rewizyjną  w  obecności  radcy  prawnego.  Zapytał ,  czy  jest  tytuł  wykonawczy
proszę o zbadanie ww. sprawy  przez organ. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  poddała  pod  głosowanie  wniosek
Radnego  Kacprzyka  w  sprawie  zbadania  sprawy  opłaty  podwyższonej  za  wydobycie  w
latach  2014-2017  bez  wymagalnej  zgody  prawem  koncesji ,  kopaliny  piasku  przez
Komisje Rewizyjną w obecności radcy prawnego.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym większością głosów przyjęła ww. wniosek.   

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  pełną
dokumentację  w  tej  sprawie  ma  radca  prawny,  który  będzie  obecny  na  najbliższej  sesji .
Decyzji  w  tej  sprawie  jest  więcej  i  jedna  drugiej  przeczy,  trzeba  się  zapoznać  ze
wszystkimi  decyzjami.  Ostateczność  decyzji  WUG to  ona  była  już  dużo  później  a  to  co
zrobil iśmy  to  jest  tytuł  wykonawczy,  to  było  schowanie  sprawy  do  szuflady  w  2016
roku.  Komisja  Rewizyjna  powinna  od  tego  zacząć  zbadanie  sprawy,  dlaczego  w  roku
2016  schowano  do  szuflady,  żeby  nie  ujrzało  światła  dziennego.  Tytuł  wykonawczy
skierowano do Urzędu Skarbowego, bo taka jest  kolejność sprawy. 
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  przegrał  Pan dwie sprawy i  pisze się na trzecią.  
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski- nie da się tego słuchać.  
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Radny- Pan Henryk Kacprzyk- decyzja,  która wpłynęła do urzędu ona nie wpływa, być
może  kopia  u  mnie  była  ale  decyzja  rejestrowana  jest  przez  dziennik  i  była  decyzja  u
Pani  Skarbnik.  Komisja  rewizyjna  powinna  zbadać  sprawę  a  może  nawet  organy
ścigania,  bo  to  jest  zbyt  duża  suma  i  lekkomyślne  postępowania  a  według  mnie  celowe
opóźnianie.  Jeżeli  Komisja  Rewizyjna  nie  przekaże  sprawy  do  organów  ścigania  to  ja
osobiście przekażę tą sprawę. 
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  chciałem  się  upewnić,  czy  Pan
stwierdził ,  że to Pani Skarbnik schowała decyzję do szuflady.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  pyta  Pan  o  mało  istotne  sprawy,  najbardziej  istotne
sprawy  to  fakt,  że  nie  wie  pan,  czy  odpowiedź  na  interpelacje  została  udzielona.  Pan
wie  doskonale  a  publicznie  Pan  głupa  wali  bo  przez  media  idzie,  ale  oglądalność  jest
taka mała,  że aż żałosne.  
Zbulwersowało  mnie  też  na  ostatniej  komisji  odwiedziny  gości  Pani,  która  sprzedawała
węgiel  wspomniała  nawet  o  samobójstwie.  Pytam się,  czy  ta  Pani  śledziła  wpływy opłat
za  dostawy,  które  dostarczała,  bo  mogła  przerwać  w  każdej  chwili .  Uważam  to  za
ustawkę,  którą  zorganizowano  celowo,  bo  atak  był  na  mnie  i  dopytywanie  się  kim  ja
jestem,  co  robię  było  skierowane  przeciwko mnie.  Interpretacja  specjalisty  finansowego
to  co  usłyszałem  na  sali  to  rangą  obniżyło.  Proszę  na  przyszłość  o  wpisywanie  do
porządku  obrad  komisji  wspólnych  takich  przedsięwzięć  a  nie  z  zaskoczenia,  i  to  nie
pierwszy  raz.  Jak  się  dzieje  coś  nie  po  myśli  naszego  zarządcy  to  się  zwołuje  ludzi,
którzy siedzą na sali  i  atakują.  

Przewodnicząca Rady Gminy-  Pani  Ewa Bawolska –  Radny Kacprzyk nie  był  do  końca
komisji  i  nie  wie,  że  radni  postanowili  w najbliższym czasie  spotkać  się  ponownie  z  tym
doradcą  finansowym.  Radna  Kamińska  zgłaszała  udostępnienie  materiałów  potrzebnych
do  omawiania  tematu.  Komisja  planowana  jest  na  dzień  07-06-2023  r.  a  głównym
tematem  będzie  omówienie    programu    oszczędnościowego  oraz  rozwiązań
zmierzających   do   poprawienia   sytuacji    f inansowej Gminy Grunwald. Poprosiła o to,
żeby  przygotować  materiały  do  dnia  wysłania  zawiadomienia,  żeby  można  było  przyjść
przygotowanym do rozmowy. 

Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-   stwierdziła,  że  postara  się
przygotować.  Była  mowa  o  zestawieniu  zobowiązań  z  podziałem  na  kontrahentów
i kwoty, czy coś jeszcze?
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  US,  ZUS,  jakie  płatności  zostały  odroczenie
i  rozłożone  na  raty,  KZP,  ZFŚS,  niewypłacone  odprawy  i  jubileusze,  wszystko  co
powinno być wypłacone a nie jest .  

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  k redyty  i  raty  kredytów,  jak  one
się  kształtują  na  następne  lata,  te  które  już  mamy  oraz  porównać  jak  będą  się
kształtowały po waszych propozycjach. 

Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  warto  się  spotykać  i  rozmawiać  w  tyj  temacie,  bo
sytuacja  gminy  nie  jest  dobra.  Gmina  to  nie  jest  przedsiębiorstwo,  że  zbierzemy  się
i  podejmiemy  decyzję,  że  zaciągniemy  kredyt,  czy  wyemitujemy  obligacje.  Samorządy
mają obligacje prawne t j  u.  o f .  p.  art  89 przewiduje tylko cztery przypadki:
1)  pokrycie  występującego  w  ciągu  roku  przejściowego  deficytu  budżetu  jednostki
samorządu terytorialnego – to jest  już zrobione;
2) finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego – w projekcie budżetu
nie ma deficytu a uchwaliła go RIO; 
3) spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji papierów wartościowych oraz zaciągniętych
pożyczek i kredytów- to wszystko w budżecie jest umieszczone. 
4)   wyprzedzające  finansowanie  działań  finansowanych  ze  środków  pochodzących  z  budżetu  Unii
Europejskiej – ten punkt w części możemy zrealizować z Polskiego ładu to można ok 500 000 zł zaciągnąć.
Gmina  już  dawno  przekroczyła  budżet  40  mln  zł  i  jest  obowiązkowy  audyt,  czy  taki  audyt  był
przeprowadzony? 
Sekretarz Gminy -Pan Jan Sokołowski- tak.
Radny- Pan Henryk Kacprzyk- a jest  dostępny? Interesuje mnie finansowy/ 
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Sekretarz  Gminy  -Pan  Jan  Sokołowski-  jest  wiele  obszarów  sprawdzanych  m.  in.
finansowy. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  kto  był  audytorem,  na  pewno  nikt  z  Rybna,  czy
Kurzętnika.  
Sekretarz Gminy -Pan Jan Sokołowski- firma z zewnątrz.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  poprosił  o  udostępnienie  radnym,  żeby  mogli  się
zapoznać jest  to wymóg ustawowy i  powinien już dawno zostać udostępniony. 
Wiceprzewodnicząca  Rady-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  poprosiła,  aby  udostępnić
należności.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  przypomniał ,  że  zapytał  radce  prawnego  na  temat
umów  zleceń.  Poinformował,  że   art .  4  ust .  1  ustawy  o  pracownikach  samorządowych
podstaw  zatrudnienia  prowadzi  do  nawiązania  stosunku  pracy.  W  konsekwencji
pracownicy  samorządowi  nie  mogą  wykonywać  pracy  na  podstawie  umowy zlecenia  lub
innych umów cywilnoprawnych  w tym o dzieło.  
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  dlaczego w poprzednich kadencjach
takie prace wykonywano. 
Radny- Pan Henryk Kacprzyk- oceniamy tą kadencję.  
Sołtys Mielna-  Pan Karol  Duda-  zapytał  o  fundusz sołecki,  gdyż jest  już czerwiec,  czy
inwestycje  w  naszym sołectwie  zostały  rozpoczęte,  jaka  jest  szansa,  że  wykorzystam te
pieniądze.  Przy blokach koło byłego hotelu jest  plac  zabaw, czy jest  możliwość dowieść
piasek. 
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  piasek  to  jest  prosta  sprawa  i
zostanie  dowieziony.  W  sprawie  oświetlenia  z  funduszu  sołeckiego  to  prace  się
rozpoczęły i  będziemy się starać jak najwięcej prac wykonać. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał  o  środki  z  Polskiego  Ładu,  które  są  bardzo
duże,  ale  patrze  jak  postępowania  są  nieudolne,  że  jest  ryzyko,  ze  tych  środków  nie
wykorzystamy  za  co  odpowiedzialny  będzie  wójt ,  ale  kto  z  ramienia  wójta.  Wycena
inwestycji  został  wykonana  bez  rady,  wnioski  złożone  były  bez  wiedzy  rady.  Rada
Gminy  do  tej  pory  nie  wie  dokładnie  na  co  zostały  złożone  wnioski  a  teraz  obserwuje
jak  przeciągane  są  terminy  i  nie  znajdziemy  wykonawcy,  który  podejmie  się  realizacji
inwestycji  za własne pieniądze.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  nie  zgadzam  się  z  tym,  że  są
nieudolnie  tylko  oferenci  zadają  pytania,  na  które  trzeba  odpowiedzieć.  Informowałem,
że  jest  ogłoszony  przetarg  na  inwestycję  w Mielnie,  gdzie  jest  dwóch  oferentów i  jeden
prawie  zmieścił  się  w  widełkach.  Zobaczymy  jakie  wyjdą  kwoty  i  rada  będzie  musiała
podjąć  decyzje  skąd  środki,  planowane  są  pożyczki  na  korzystnych  warunków  z  rządu
dla samorządów, którzy nie będą mieli  zdolności .  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  tego  nie  wiadomo,  bo  trzeba  spełniać  kryteria.
Najważniejsze  było  wycenić  inwestycję  bardzo  dobrze  zrobiła  to  Gmina  Dąbrówno  z
halą  gimnastyczną  a  jak  my  wycenil iśmy  sale  gimnastyczną  w  Szczepankowie,  skąd
gmina  weźmie  3,2  mln.  W  konsekwencji  będzie,  że  rada  nie  chce  dać  3  mln  kredytu  a
nikt  nie powie,  że było źle przygotowana inwestycja na etapie szacowania.
Wójt  Gminy Grunwald-  Pan Adam Szczepkowski-  szacowanie  było  prowadzone  przed
konfliktem  zbrojnym  i  były  zupełnie  inne  ceny.  Nie  można  było  świadomie  zawyżać
kosztów inwestycji .  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  15  lat  temu  sala  w  Gierzwałdzie  kosztowała  ok  3  mln
wykonywana w sposób gospodarczy.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  to  trzeba  powiedzieć,  że  bardzo
drogo Pan budował,  dlatego dziś gmina nie ma pieniędzy.
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  ale budował,  a Pan tylko niszczy. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  zapytała  główną  księgowa  na
kiedy będą materiały na komisję07-06-2023r.

Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska- do końca tygodnia.  
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Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  poinformowała,  że  zostanie
zwołana Komisja Wspólna Rady Gminy w dniu 07-06-2023 r.  godz 9:00. 

Sołtys  Mielna-  Pan  Karol  Duda-   zapytał ,  czy  może  otrzymać  projekt  na  budowę
oświetlenia.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  oczywiście,  proszę  o  wysłanie
maila z zapytaniem. 
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt.  15.  Zamknięcie sesji .
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  wobec  zrealizowania  porządku
obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła LXII sesję Rady Gminy Grunwald.

                 Protokołowała        Przewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Ewa Bawolska
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